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Zápis 
z XII. Valné hromady  

Královéhradecké krajské organizace ČSTV 
 
Místo konání: Hradec Králové, Malý sál Kulturního domu Střelnice, Střelecká 45             
                       Datum: 24. září 2012 od 16.00 hod. 
Přítomni:       delegáti dle prezenční listiny –  
                       za sportovní svazy:  pozvaných  24;  přítomno 21, tj.88%; 
                       za okresní sdružení:  pozvaných  24;  přítomno 23j. 96%; 

hosté: Bc.Lubomír Franc-hejtman KHK, Ing. Marek Hájek-místopředseda VV 
ČSTV  a další hosté dle  prezenční listiny. 

  
  Prezenční listina je uložena v sekretariátu KH KO ČSTV. 
 

Program 
1. Zahájení, přivítání hostů       
2. Schválení programu XII. VH KH KO ČSTV               
3. Schválení jednacího řádu                                           
4. Schválení návrhu na pracovní předsednictvo            
5. Volba mandátové komise a ověřovatele zápisu 
6. Zpráva o činnosti KH KO ČSTV od XI. valné hromady 
7. Zpráva o hospodaření za rok 2011 a o  inventarizaci majetku k 31.12.2011 
8. Zpráva dozorčí komise za období od konání XI. VH do XII. VH KH KO ČSTV 
9. Rozprava k bodům 6, 7, 8 
10. Přestávka, občerstvení 
11. Zpráva mandátové komise 
12. Rozpočet KH KO ČSTV na rok 2012 
13. Rozprava k rozpočtu na rok 2012 
14. Usnesení z XII. Valné hromady KH KO ČSTV 
15. Závěr 

 
K bodům jednání: 

1. VH zahájil p.Zdeněk Fiala předseda  TSUT Trutnov pověřený Krajskou radou řízením 
       XII. valné hromady. Po krátkém úvodu přivítal delegáty a hosty 

2. Schválení programu: – navržený program jednání byl všemi přítomnými 
s hlasovacím právem schválen.   

3. Schválení jednacího řádu – připomínku Ing. Míla vysvětlil řídící schůze p.Fiala, 
jednací  řád byl všemi přítomnými delegáty s hlasem rozodujícím schválen 

4. Pracovní předsednictvo bylo  přítomnými delegáty s hlasovacím právem až na dva 
delegáty, kteří se zdrželi, schváleno v tomto složení: 

         Mgr. Jiří Pekař – předseda KH KO ČSTV, Lucie Balášová - místopředsedkyně KH KO     
         ČSTV za svazy, Ing. Jiří Pavlíček místopředseda  za okresní sdružení , dále Libor Šnajdr a  
         MUDr. Petr Martinek za svazy, Hana Kopecká a Zdeněk Fiala za okresní sdružení,  

 
5. Volba komisí: 

• Mandátová komise a ověřovatele zápisu ve složení: 
            1) Ing. Iva Mádlová   – orientační běh 
            2) Ilona Bláhová   - cyklistika 
            3) Jan Pivko    – TSUT Trutnov  
       4) Mgr. Jan Langr   – OO ČSTV Rychnov n. Kn.  
            byla schválena všemi přítomnými delegáty s hlasovacím právem.   
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• Sčítací komisaři:  
       1) Ing. Soňa Staňková   - sportovní gymnastika 
            2) František Jehlička    – SS ČSTV Rychnov n. Kn. 
            byli  schváleni všemi přítomnými delegáty s hlasovacím právem. 
 

• Zapisovatel: - Ing. František Karlík člen KR 
             

• Ověřovateli zápisu byli navrženi: Ing. Jiří Pavlíček za okresní sdružení, 
Lucie Balášová za sportovní svazy. 

            Tento návrh byl schválen všemi přítomnými delegáty s hlasovacím právem.  
 

• Řízení VH: 
       Zdeněk Fila- předseda TSUT Trutnov 
  

• Návrhová komise se nevolila její funkci v průběhu jednání valné hromady plnilo 
pracovní předsednictvo 

 
    6. Zprávu o činnosti  KH KO ČSTV za období od XI. VH přednesl předseda KH KO ČSTV     
        Mgr. Jiří Pekař. Uvedl zejména: plnění úkolů dané na . XI. VH KH KS ČSTV   činnost   
        Krajské rady,regionů, sportovních svazů a sekretariátu  
        Na základě přijaté novely stanov se Krajská sdružení přejmenovávají na organizace a tak i     
        naše Krajské sdružení ponese nový název Krajská organizace ČSTV Královéhradeckého  
        kraje.  
       V rámci otevření se celému tělovýchovnému prostředí počítá ČSTV i s vytvořením     
       Servisních center sportu, která by měla nabídnout servis nejen členským subjektům uvnitř  
       ČSTV, ale i subjektům mimo jako například Sokolu, Orlu, ČASPV a podobně. V čele těchto  
       center  by měli stát manažeři. Předseda KH KO ČSTV vyzval sportovní svazy ke zpracování 
       kalendáře významných akcí na rok 2013, s termínem předložení do 15.1.2013. 
       Ve své zprávě ocenil podporu z KHK,  hejtmanovi BC. Francovi předal čestné uznání 
       Zpráva o činnosti je uložena v sekretariátu KH KS ČSTV.  
       V diskusi ke zprávě předsedy vystoupili: 
       Bc. Lubomír Franc hejtman KHK 
       - Poděkoval za dobrovolnickou činnost včetně zajištění ODM. 
       - Rád se seznámí s novým uspořádáním ČSTV. 
       - O financích z hazardu je třeba jednat se zastupitelstvy obcí. 
       - Snažit se o přímé zastoupení tělovýchovy ve výboru pro sport a VČA. 
       - Doporučil, aby ihned po volbách byla projednána další přímá podpora sportu KHK.   
      Ing. Marek Hájek místopředseda VV ČSTV 
      - Poděkoval hejtmanovi za podporu sportu. 
      - Granty přes MŠMT další cesta k získání financí pro sport 
      - ČOV bude vůči vládě vystupovat jako představitel sportu. V ČOV dojde k personálním 
         změnám. 
      - V současné době je ČSTV v hospodaření v plusu. 
      - Projednává se využití Strahova. 
      - Valná hromada v prosinci projedná změnu názvu a stanov a  dořešení majetkových  
         záležitostí. 
      - Cíl financování sportu z hazardu přes obce nebyl zatím naplněn.     
 

7. Zprávu o hospodaření za rok 2011  a inventarizaci majetku k 31.12.201 přednesla 
    Lucie Balášová. Rozpočet obdrželi delegáti v materiálech VH 

       Zpráva o hospodaření a inventarizaci je uložena v sekretariátu KH KO ČSTV. 
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8. Zprávu  dozorčí komise za období od konání XI.VH do XII.VH KH KO ČSTV  přednesl  
    předseda DK p. Ladislav Steklý. Konstatoval, že nebyly shledány žádné zásadní nedostatky.  
    Valná hromada zprávu schválila a je uložena v sekretariátu  KH KO ČSTV  

 
9. Rozprava k bodům 6,7,8: 

       Předseda KO ČSTV Pardubice p.Václav Shejbal 
       - Dojde k dohodě o poradách s regiony VČ oblasti.  
       - Ocenil fungování výboru pro sport a VČA v KH kraji.  
      Ing. Marek Hájek       
      - Poděkoval  FAČR za zajištění činnosti  okr. fotbalových svazů 
      Z následné diskuze k problematice OFS bylo předsedajícím sděleno, že tato záležitost  
      bude řešena na společném jednání KR a regionů dne 29.10.2012 za přítomnosti Ing.Hájka. 
      Hana Kopecká  by chtěla na jednání 29.11. slyšet jak to bude s podporou TJ/SK v roce 2013. 
 
10. Přestávka proběhla bylo podáno občerstvení delegátům a hostům 

 
11. Zprávu mandátové komise přednesla Ing. Iva Mádlová: 
      Poprvé byl k dispozici software k přepočítání hlasů s ohledem na účast svazů a okresů. 
      Z pozvaných 24 sportovních svazů přítomno  21 tj. 88% 
      Z pozvaných 24 okresních sdružení přítomno 23 tj. 96% 
      Celkově  ze 48 pozvaných delegátů přítomno 44 tj. 92% 
 
12. Rozpočet KH KO ČSTV na rok 2012:  

Návrh rozpočtu přednesla Lucie Balášová předsedkyně hospodářské komise KR. 
Rozpočet byl navržen jako vyrovnaný (je řešen zajištěním financí od KHK, sponzorů 
a vlastními zdroji). 
Rozpočet byl schválen všemi přítomnými delegáty s hlasem rozhodujícím.  
 

13. Rozprava k rozpočtu na rok 2011 2: 
      K přednesené zprávě o rozpočtu nebyl žádné připomínky. 
 
14. Usnesení XII. valné hromady: 
      Po doplnění připomínek z diskuse přednesla návrh na usnesení Hana Kopecká. 
      Usnesení byl schváleno 43 hlasy. 
 
15. Závěr. 

Předsedající  Zdeněk Fiala poděkoval přítomným za aktivní přístup k jednání 
a popřál všem pevné zdraví a XII.valnou hromadu KH KO ČSTV ukončil.  
 
 
      

V Hradci Králové dne 24. září 2012.                                     Zapsal: Ing. František Karlík 
 
 
 
 

Zápis ověřili za okresní sdružení: Ing. Jiří Pavlíček 
                                      za svazy: Lucie Balášová. 
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   USNESENÍ  
ze XII.Valné hromady KH KO ČSTV 

konané dne 24.září 2012 
v  Kulturním domě Střelnice, Střelecká 45 Hradec Králové 

 
 

Valná hromada složená ze zástupců krajských sportovních svazů ( komisí ) s licencí 
KH KO ČSTV a okresních sdružení ČSTV Královéhradeckého kraje  působících na území 
Královéhradeckého kraje ve smyslu článku VII., odstavce 2.stanov ČSTV a předpisu pro KO 
ČSTV, článek II. a III. 
 
I. Schvaluje 

1 - zprávu o hospodaření KH KS ČSTV za rok 2011 
2 – rozpočet KH KO ČSTV na rok 2012 postavený na příspěvcích svazů , ČSTV 
      a dotaci KHK 
3 – zprávu o  ukončení nezbytných administrativních změn v souvislosti se změnou stanov  
      ČSTV a se změnou názvu organizace. 
4 -  zprávu předsedy o činnosti KH KO ČSTV od XI. valné hromady 
5 – zprávu dozorčí komise KH KO ČSTV 

 
II. Bere na vědomí 

1. zprávu mandátové komise o účasti na XII. valné hromadě KH KO ČSTV 
2. změnu názvu z KH KS ČSTV na KH KO ČSTV 

.              3.   skutečnost, že funkci Servisního centra sportu  plní až do volební valné  hromady 
                     současné pracoviště KH KO ČSTV ve složení: Mgr. Jiří Pekař-vedoucí (DPP), 
                     Dana Bořilová-ekonom (zaměstnanec), Jiří Studený – IT (DPP) 
               4.   schválení licencí krajským článkům těchto sportovních svazů: 
                     atletika, badminton, cyklistika, fotbal, jachting, judo, kanoistika, kuželky, 
                     lední hokej, lyžování, národní házená, nohejbal, orientační běh, plavání,  
                     sportovní gymnastika, šachy, stolní tenis, volejbal, basketbal, zápas, jezdectví,  
                     karate, minigolf, moderní gymnastika. 
                     
III. doporučuje krajské radě a předsedovi KO ČSTV 
               1 Projednat další smlouvy o součinnosti a následné vystavení licence KH KO ČSTV  
                  pro svazy horolezectví, krasobruslení,triatlon 
                  Termín do 30.11.2012.. 
               2. Projednat ukončení spolupráce, nebo součinnost na úrovni zmocněnce u současných 
                   krajských článků českých svazů baseballu , billiardu, ČUBU-JKA, florbalu,  
                   pozemního hokeje, softbalu a veslování. 
                Termín do 31.12.2012. 
 
IV. ukládá 
 A – okresním sdružením–členům KR zastupujících okr.sdružení v KH KO ČSTV 
                  1. Vyúčtovat dotaci z KHK na II.pololetí 2012  v termínu do 7.1.2013 dle uzavřené 
                      smlouvy mezi KH KO ČSTV a příslušným OS ČSTV. 
                  2. Vyúčtovat neinvestiční dotaci v oblasti sportu č.ND-V/CZ0522/2012  
                      v termínu do 15.12.2012. 
                  3. Na základě pokynů ČSTV jednat se zastupiteli měst a obcí o trvalé podpoře 
                      sportovní činnosti v TJ/SK a  regionu 
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          B – krajské radě 

       1. Připravit a uspořádat volební VH KH KO ČSTV  24.(17.) 6. 2013  
           2. Uspořádat ve spolupráci s KHK, Deníky a VŠK KHK anketu „Nejlepší  
               sportovec  roku 2012“, v termínu středu 3.dubna 2013 od 19.00 hod v Aldisu. 
    .      3. Ihned po zvolení Rady  krajského zastupitelstva KHK jednat o podpoře  
               tělovýchovy a sportu v našem kraji , termín do XIII. VH 24.6.2013. 
     C – krajským sportovním svazům 

                 Vybraným svazům podílet se na přípravě, zajištění a účasti na  letní ODM 
                 ve Zlínském kraji, termín do 24.6.2013 .   
 
V. Poděkování   
     Valná hromada děkuje hejtmanovi KHK Bc.Lubomíru Francovi za podporu činnosti KH KO  
       ČSTV a okresních sdružení ČSTV Hradec Králové, Jičín. Náchod, Rychnov n.Kn, Trutnov  
       v roce 2012 a za  trvalou podporu mládežnického sportu v atletice, cyklistice a fotbalu. 
 
 
Návrh usnesení po zapracování změn a připomínek byl schválen: 
 
CELKOVĚ    pro:43    proti: 0   zdrželi se:1  celkové 98% 
 
Výsledek:  usnesení  bylo schváleno  
 
 Za pracovní předsednictvo: Hana Kopecká, Libor Šnajdr, Jiří Pekař, Lucie Balášová. 

                                              Petr Martinek,  Zdeněk Fiala, Jiří Pavlíček 

 
 
V Hradci  Králové dne 24.září 2012. 


